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P R O T O K Ó Ł  Nr XIII / 2004 
 

obrad XIII sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu 12 lutego 2004 roku 

 
 
Ustawowy stan Rady Miejskiej 21 radnych , obecnych na sesji 21 radnych, tj. 100%.  
 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności. 

 
 

Porządek obrad 
 

  1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
  2. Przedstawienie porządku obrad XIII sesji Rady Miejskiej 
  3. Wybór Sekretarza obrad XIII sesji Rady Miejskiej 
  4. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej 
  5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym                  
  6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady Miejskiej 
  7. Interpelacje i zapytania radnych  
  8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
  9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na terenie Miasta  
     i Gminy Ostrzeszów w 2004 roku  
b)  ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Ostrzeszowie na 2004 rok  
10. Uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na rok 2004  
11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przeznaczenia części umorzonej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony    
b) Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu  
a) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Ostrzeszowa  
b) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego we wsi Rojów  
12. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Ostrzeszów za 2003 rok 
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zg łoszone na poprzedniej sesji 
14. Sprawy różne i informacje 
15. Zakończenie 
 
Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady XIII sesji Rady Miejskiej i stwierdzi ł, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwał.                      
                         Powitał przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.    
    
Do p-ktu 2-go Przedstawienie porządku obrad XIII sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który 
                         Radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.  
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Do p-ktu 3-go Wybór Sekretarza obrad XIII sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił,  
                         aby  sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zosta ł radny Karol Pauś. 
                         Radny Karol Pauś wyraził zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (16 głosów „za”) wybrała radnego Karola Pauś 
                         Sekretarzem obrad XIII sesji Rady Miejskiej.  
 
Do p-ktu 4-go Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej 
                       Radny Marian Pareński - Sekretarz obrad XII sesji Rady Miejskiej        
                       przedstawi ł wniosek w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej   
                         sesji bez odczytania. 
                         Wniosek stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zapro- 
                         szeniu na obrady dzisiejszej sesji.  
                         Rada jednog łośnie (21 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protokołu. 
 
Do p-ktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                   
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                       Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych  
                         Radny Henryk Mackanić zapytał: 

                   - w jakim terminie zostanie opracowany nowy  plan przestrzennego  
                     zagospodarowania gminy w związku z wejściem w życie nowej ustawy  
                     o zagospodarowaniu przestrzennym, unieważniającej dotychczasowe plany. 
                   - jakie obecnie należy spełnić warunki, aby otrzymać decyzję o warunkach  
                     zabudowy. 
                   Wnioskował o przekazanie sołectwom map ewidencyjnych gruntów   
                   w granicach danego so łectwa (wykonać mapę dla każdej wsi). Umożliwi  
                   to rolnikom sprawdzenie aktualnych numerów swoich dzia łek na miejscu  
                   i zmniejszy trudności przy kompletowaniu dokumentów przy sk ładaniu  
                   wniosków o dop łaty bezpośrednie. 

                         Radny Ryszard Dadaczyński wnioskował o budowę prawo skrętu   
                         z ul.Gorgolewskiego (przy aptece „Zamkowa”) na parking na ul. Zamkowej.  
                         Wyjazd – dotychczasowy na ul. Piekary. Usprawni to płynność ruchu  
                         w godzinach szczytu.  
                         Radny Henryk Kajser postulowa ł o dyskusję w sprawie uzgodnienia nowych  
                         warunków umowy o zaopatrzenie w wodę oraz o zaakceptowanie jej treści przez  
                         Radę Miejską (lub przez Komisję branżową Rady Miejskiej). Uważa, że jedno- 
                         stronna zmiana umowy przez Wodociągi Ostrzeszowskie sp. z o.o. jest nie do  
                         przyjęcia ze względu  na jej restrykcyjność w stosunku do odbiorców usług.  
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                         Wniósł o podanie w mediach informacji, że gmina  nie otrzymuje środków z  
                         budżetu państwa na wypłacanie świadczeń w wysokości 35 zł/ha, należnych  
                         zgodnie z rozporządzeniem Rady Ministrów (Dz.U.Nr 192, poz.1874 z 2003  
                         roku) rolnikom, których gospodarstwa ucierpia ły w roku 2003 na skutek  
                         suszy. 
                         Radny Sławomir Odrobiński wnioskował o uruchomienie w ramach struktur  
                         samorządowych – przy Wydziale Gospodarki Gruntami i Rolnictwa punktu  
                         konsultacyjnego – doradczego, wspomagającego rolników wiedzą w zakresie       
                         możliwości wykorzystania środków finansowych pochodzących z funduszu 
                         Unii Europejskiej: a) środki akcesyjne,  b) bezpośrednie dopłaty obszarowe. 
                         Postulował o: 

                   - podjęcie uchwały przez Radę Miejską w sprawie opracowania strategii rozwoju  
                           obszarów wiejskich, 

                   - inwentaryzację wniosków i potrzeb benificjentów europejskich środków        
                     pomocowych z obszarów wiejskich. 
                   Andrzej Grzyb – Poseł na Sejm RP wyjaśnił: 
                   - Starostwo Powiatowe przygotowało 21 tys. sztuk nieodpłatnych wypisów  
                     z ewidencji gruntów dla rolników,   

                         - w porozumieniu z AJAX-em przygotowana będzie elektroniczna mapa 
                           gruntów dla potrzeb rolników,  

                   - będą dopłaty hektarowe na zmiany użytkowania – odpłatne przekwalifikowanie  
                     gruntów dla potrzeb AJAX-u, 
                   - w dopłatach bezpośrednich uznano tych rolników, którzy mają od 1 ha  
                     przeliczeniowego, 
                   - Biuro Powiatowe AJAX posiada program rozwoju obszarów wiejskich  
                     zatwierdzony przez Ministerstwo, 
                   - proponuje się renty strukturalne dla rolników (ukończone 55 lat) w wysokości               
                     210% najniższego wynagrodzenia i 3% za każdy przekazany hektar ziemi. 
                     Szacuje się, że skorzysta ok. 55 tys. rolników, którzy przekażą gospodarstwa 
                     rolne, 
                   - w przygotowaniu jest ustawa dla producentów mleka,  
                   - dla gospodarstw powyżej 20 hektarów przeliczeniowych nie będzie dopłat. 
               

Do p-ktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                         Nie było. 

 
Do p-ktu 9-go Podjęcie uchwał: 
                         Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił następujące projekty  
                         uchwał w sprawie: 

a) programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 
      na terenie Miasta i Gminy Ostrzeszów w 2004 roku  

                         Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
                         pod obrady sesji.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwała Nr XIII/114/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                   b)   ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla Ośrodka       

      Sportu i Rekreacji w Ostrzeszowie na 2004 rok  
      Radny Sławomir Odrobiński wniósł, aby w następnych latach nie  
      podejmować takiej uchwały. 
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      Stanisław Wabnic – Burmistrz poinformował, że kontroler wewnętrzny   
      skontroluje wykonanie uchwa ły w tej sprawie za 2003 rok i przedstawi       
      Radzie realizację skontrolowanej uchwały.  

                               Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
                         pod obrady sesji.  
                         Rada Miejska 16 g łosami „za” 5 „wstrzymującymi” podjęła uchwałę. 
                         Uchwała Nr XIII/115/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
Do p-ktu 10-go Uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na rok 2004  
                           Józef Bukiewicz – Skarbnik Miasta i Gminy przedstawi ł: 
                           - projekt budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2004 rok 
                           - uchwałę nr SO – 9/3/Ka/04 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
                             Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 5 stycznia 2004 roku wyra żającą opinię  
                             o projekcie budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2004 rok., która 
                             stanowi za łącznik do protokołu. 
                           Radny Aleksander Józefiak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Prze-  
                           strzegania Prawa przedstawi ł stanowisko Komisji Budżetu i Przestrzegania  
                           Prawa w sprawie projektu budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na rok 2004. 
                           Radny Sławomir Odrobiński – Przewodniczący Klubu Radnych „PSL – Ziemia  
                           Ostrzeszowska”  poinformowa ł, że  Klub także pozytywnie zaopiniował 
                           projekt budżetu i proponuje czynienie starańo środki zewnętrzne,  środki 
                           akcesyjne. 
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz wniósł o uchwalenie przedstawionego przez   
                           niego budżetu. 
                           Rada Miejska jednog łośnie (21 głosów „za”) uchwaliła budżet Miasta 
                           i Gminy Ostrzeszów na rok 2004.  
                           Uchwała Nr XIII/116/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz podziękował za uchwalenie budżetu Miasta  
                           i Gminy oraz podziękował Skarbnikowi i wszystkim, którzy przyczynili się 
                           do opracowania projektu budżetu. 
                           Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej wręczył  
                           Stanisławowi Wabnicowi uchwalony budżet Miasta i Gminy Ostrzeszów  
                           na rok 2004. 
 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 30 minutową przerwę w obradach 
                           sesji (1325 – 1355). 
 
                           Po przerwie na obrady sesji n ie wrócili radni: Elżbieta Derendal i Antoni 
                           Obsadny. 
       
Do p-ktu 11-go Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przeznaczenia części umorzonej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu          
     Ochrony  Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu  
     Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił projekt uchwały. 
     Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały przedstawiony         
     projekt uchwały pod obrady sesji. 
     Rada Miejska jednogłośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
     Uchwała Nr XIII/117/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
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b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania    
      przestrzennego miasta Ostrzeszowa 
      Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawi ł projekt uchwały. 
      Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały przedstawiony         
      projekt uchwały pod obrady sesji. 
      Rada Miejska jednogłośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
      Uchwała Nr XIII/118/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
 
c) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego we wsi Rojów  
Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 

     Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały przedstawiony         
     projekt uchwały pod obrady sesji. 
     Rada Miejska jednogłośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
     Uchwała Nr XIII/119/2004 stanowi załącznik do protokołu. 

 
Do p-ktu 12-go Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej       
                           Ostrzeszów za 2003 rok 
                           Radny Marek Pohl – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił 
                           sprawozdanie, które stanowi za łącznik do protokołu.                                                                      
                         
Do p-ktu 13-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz wyjaśnił; 

                     - wydając wskazania lokalizacyjne zainteresowanemu należy przewidzieć  
                       koszty mediów, 
                     - radca prawny wyjaśnia treść nowych umów sporządzonych przez  
                       Ostrzeszowskie Wodociągi z spółka z o.o 
                     - nie zostały przekazane środki z budżetu państwa na wypłatę dla rolników                                                                  
                       gospodarstw poszkodowanych na skutek suszy.  

                           Radni Sławomir Odrobiński i Henryk Kajser powtórzyli zgłoszone  
                           w interpelacjach wnioski.  
                           Burmistrz zapewni ł, że „podejdziemy” do opracowania strategii rozwoju        
                           obszarów wiejskich.  
 
Do p-ktu 14-go Sprawy różne i informacje 
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz poinformował, że ogłosił konkurs na kierowanie  
                           kulturą w mieście i gminie w czasopismach: „Czasie Ostrzeszowskim”  
                           i „Gazecie Poznańskiej”. 
                           Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza poinformował, że od 1 maja br. zmienia 
                           się forma wypłaty zasiłków. W Biurze Rady Miejskiej zainteresowani radni  
                           będą mogli odebrać taką informację. 
                           Radny Jan Góra stwierdzi ł, mamy uchwalony budżet i należałoby jak najprę- 
                           dzej przystąpić do zainstalowania monitoringu w mieście ale przy współudziale  
                           przewodniczących dzielnic. 
                           Mariusz Witek wyjaśnił, że są już prowadzone rozmowy i czynione starania          
                           zainstalowania kamery monitorujacej.  
                           Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował: 

                     - kolejna sesja Rady Miejskiej planowana jest na dzień 25 marca br., 
                     - do 30 kwietnia br. należy złożyć oświadczenia majątkowe, druki zostały                  

                             zostały radnym rozdane, 
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                     - ponadto o ile wystąpiły zmiany należy również złożyć nowe oświadczenia 
                       o działalności gospodarczej prowadzonej przez ma łżonka, wstępnych,         
                       zstępnych i rodzeństwo. 

 
Do p-ktu 15-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady XIII sesji  
                           Rady Miejskiej. 
  
                           Rada podjęcia 6 uchwał . 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1200, a zakończyła o godzinie 1440. 
 
 
 
                            Sekretarz  

obrad XIII sesji Rady Miejskiej 
 

                            Karol Pauś 
 

 


